



THE BOTANICAL GARDEN

Don't miss one of Guadeloupe's most popular attractions: "Le Jardin Botanique de Deshaies". On this relaxed morning tour, you'll stroll around and observe the great diversity of flora and fauna in Guadeloupe, only a few minutes from the hotel gates.

The botanical garden features an impressive array of flowers and tropical plants, with 15 different areas to explore. You'll find more than 1000 species such as hibiscus, orchids, bougainvillea and not least the Talipot, an endemic tree species from Guadeloupe.

Highlights

- More than 1000 species of flowers and plants
- Stroll around in your own pace
- Meet flamingos, parrots and feed the Carp Koi fish

The excursion is in English & French, transport and entrance are included in the price.



Info

Meeting point outside the reception, sign up latest 12:00 (am) the day before. Bring Sunscreen, water & camera/phone.



When

Day: Monday
Time: 3 hours





LE JARDIN BOTANIQUE

Ne manquez pas l'une des attractions les plus populaires de la Guadeloupe : "Le Jardin Botanique de Deshaies". Lors de cette visite matinale détendue, vous vous promènerez et observerez la grande diversité de la flore et de la faune de la Guadeloupe, à quelques minutes seulement des portes de l'hôtel.

Le jardin botanique présente un éventail impressionnant de fleurs et de plantes tropicales, avec 15 zones différentes à explorer. Vous y trouverez plus de 1000 espèces telles que des hibiscus, des orchidées, des bougainvilliers, sans oublier le talipot, une espèce d'arbre endémique de la Guadeloupe.

Points forts

- Plus de 1000 espèces de fleurs et de plantes
- Promenez-vous à votre propre rythme
- Rencontrez des flamants roses, des perroquets et nourrissez les poissons Carp Koi.

The excursion is in Anglais et Français, transport et entrée are included in the price.



Info

Point de rencontre à l'extérieur de la réception, inscription au plus tard à 12h00 la veille.
Bring Crème solaire, eau et appareil photo/téléphone.



When

Jour: Lundi
Durée: 3 heures